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Από το υπ' αριθ. 4/2012 πρακτικό συνεδρίασης 
της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ.απόφ.  8/2012                          

            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης 
επί του θέματος καταβολής των αποζ/σεων 
σε συμβούλους των πρώην Δήμων για 
παραστάσεις τους σε συλλογικά όργανα. 

 
Στη Βέροια, σήμερα 24 Ιανουαρίου του έτους 2012, ημέρα της εβδομάδας Τρίτη 

και ώρα 12:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή στο γραφείο της 
Προέδρου, ύστερα από την με ημερομηνία 20-1-2012 γραπτή πρόσκληση της Προέδρου, 
που επιδόθηκε νόμιμα με αποδεικτικό σε όλα τα μέλη σύμφωνα με το άρθρο 75  του Ν. 
3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης 
Διοίκησης –Πρόγραμμα Καλλικράτης». 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και επί συνόλου 9 μελών 
βρέθηκαν παρόντα 9 μέλη. 
 Παρόντες Απόντες 
1. Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Πρόεδρος ----------------- 

 2. Κ. Βοργιαζίδης 
3. Χ. Τσιούντας  

Σημ.: Ο κ. Α.Λαζαρίδης παραβρέθηκε κατά 
τη συζήτηση των αρ. 23/12 & 30/12 
αποφάσεων και απουσίαζε κατά τη συζήτηση 
των υπολοίπων αποφάσεων της συνεδρίασης. 

4.  Κ. Παναγιωτίδης 
5. Α. Νεστορόπουλος 
6. Δ. Δάσκαλος 
7. Ν. Μωυσιάδης 
8. Α. Λαζαρίδης (αναπλ.Ν. Τσιαμήτρου) 
9. Π. Παυλίδης 

Η πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και στη συνέχεια έδωσε το λόγο 
στον Δ. Δάσκαλο ο οποίος είπε στην επιτροπή ότι έχω πληροφορηθεί ότι δεν έχουν πάρει 
τις δικαιούμενες αποζημιώσεις τους οι σύμβουλοι των πρώην Δήμων για τη συμμετοχή 
τους σε συνεδριάσεις των συλλογικών οργάνων των Δήμων τους και ζήτησε να 
συζητηθεί το θέμα στη συνεδρίαση της επιτροπής. 

Πρόεδρος: Επειδή δεν έχω ενημερωθεί πάνω στο θέμα αυτό και δεν προβλέπεται 
αντίστοιχη πίστωση στον προϋπ/σμό, θα πρέπει πρώτα να γίνει η σχετική ενημέρωση 
από την υπηρεσία και από τις Δημοτικές Ενότητες για το ποιοι είναι δικαιούχοι και τα 
δικαιούμενα ποσά τους, στη συνέχεια να γίνει η σχετική τροπ/ση στον προϋπ/σμό του 
Δήμου και κατόπιν να έρθει το θέμα στην επιτροπή για να ψηφιστεί η πίστωση. 

Συμφωνείτε να αναβληθεί το θέμα; 
Μέλη: Ναι. 
η πρόεδρος δέχθηκε να συζητηθεί το θέμα. 
Και κάλεσε την επιτροπή ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Η Ο.Ε. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη : 

1.-. Την πρόταση του Δ. Δάσκαλου. 
2.-. Την πρόταση της προέδρου. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 72 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 

 
 
 
 



Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 
Εγκρίνει την αναβολή συζήτησης και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που 

δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη.  
 
 
 
 
 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό         …………….…....8/2012…….. 

................................................................………………………...………………………............................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Η  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ 
 ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
 ΧΡΗΣΤΟΣ ΤΣΙΟΥΝΤΑΣ 
 ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΙΔΗΣ 

ΕΛΙΣΑΒΕΤ ΑΡΧΟΝΤΑΚΗ - ΓΕΩΡΓΙΟΥ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΝΕΣΤΟΡΟΠΟΥΛΟΣ 
 ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΔΑΣΚΑΛΟΣ 
 ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΩΥΣΙΑΔΗΣ 
 ΑΡΙΣΤΟΜΕΝΗΣ ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ 
 ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ 

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  30-1-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 


